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Geacht College, leden van de Raad,

In de brief van 26 juni 2012 hebben de Belangenverenigingen van Terborg en Silvolde en de 
Dorpsraden van Etten en Gaanderen reeds op een duidelijke manier verwoord waarom locatie De 
Paasberg bij uitstek geschikt is voor een nieuw binnen en buitenzwembad. Zij staan nog steeds 
achter de onderbouwing en aanbeveling voor locatie De Paasberg.

Collegevoorstel
In het collegevoorstel van 18 januari j.l. wordt aangegeven dat een nieuw bad binnen de huidig 
gestelde kaders nu financieel niet reëel is. Ten aanzien van het openhouden van de baden binnen de 
huidig gestelde financiële kaders hanteert het college als eerste keuze het openhouden van zwembad 
De Blenk, als tweede het openhouden van zwembad Van Pallandt en als laatste het openhouden van 
zwembad De Paasberg.

Wij zijn met stomheid geslagen over het feit dat als eerste prioriteit gekozen wordt voor zwembad De 
Blenk terwijl een overgrote meerderheid van de gemeenschap dit niet ziet zitten. Het is een bad dat 
volstrekt niet beantwoord aan de maatschappelijke, wedstrijd en infrastructurele kaders. Het 
gegeven antwoord door het college past absoluut niet bij de gestelde kaders en vraagstelling, zoals 
verwoord in de uitgangspunten van het raadsvoorstel van 5 juli 2012.

Marktconsultatie
1.
In de twee sporen die het college heeft uitgezet in het collegevoorstel van 18 januari j.l. wordt 
aangegeven dat voor alle zwembaden een marktconsultatie in gang wordt gezet, waarbij het college 
wel bij voorbaat een prioriteitstelling aanduidt. Wat wordt hiermee bedoeld en wat betekent deze 
prioritering? Is men verplicht zich in eerste instantie op De Blenk te richten of kunnen marktpartijen of 
anderen zich direct richten op één van de zwembaden?

2.
In het schema van de uitgezette sporen wordt aangegeven dat het formuleren van de uitvraag, de 
voorwaarden en het bestek voor de marktpartijen 15 maart a.s. gereed moeten zijn. Welke kaders 
worden aan de marktpartijen gesteld en hoe worden deze gewaarborgd?

3.
Uitgaande van burgerinitiatief en dorpskracht, gaan wij er van uit dat naast markt partijen er ook 
plaats zal zijn voor een stichtingsvorm. Welke condities worden dan meegegeven?

4.
Ondersteuning



Zoals al eerder aangegeven heerst er grote ongerustheid onder de bevolking. Zij is er alles aan 
gelegen en zal er alles voor doen zwembad De Paasberg in stand te houden. De betrokkenheid bij het 
zwembad zal zich zeker kunnen vertalen in het opzetten van een vrijwilligerskader dat ondersteuning 
kan bieden bij de exploitatie van zwembad De Paasberg. Wij als insprekende belangenverenigingen 
en dorpsraden willen dan ook nogmaals benadrukken dat wij graag mee blijven denken en praten met 
de gemeente maar ook met marktpartijen. Wij leveren graag onze bijdrage aan een succesvolle 
toekomst van zwembad De Paasberg.

5.
In stand houden faciliteiten
Door het college wordt bij monde van de heer van Balveren in het radiointerview van 30 januari j.l. 
uitdrukkelijk aangegeven dat alle vormen van dienstverlening overeind gehouden zullen worden. Het 
college staat daarvoor alsdus de heer van Balveren. Wij stellen nadrukkelijk dat de openlucht 
zwemrecreanten van zwembad De Paasberg daar ook toe behoren. Op welke wijze worden zij 
gefaciliteerd?

Communicatie
De ongerustheid onder de bevolking is toegenomen na de laatste besluitvorming van het college 18 
januari jl. en met name de berichtgeving in de pers hierover. De uitlatingen van de heer van Balveren 
in het radiointerview van 30 januari j.l. geven weer een ander beeld van de besluitvorming rond 
zwembaden. Wij vragen u daarom om de huidige stand van zaken met de juiste feiten naar buiten toe 
te communiceren.

Tenslotte
Wij zijn ons bewust van het feit dat onze vragen gebaseerd zijn op het collegevoorstel van 18 januari 
j.l..Het is niet anders. Wij gaan er dan ook zonder meer van uit dat de Raad deze vragen ook aan de 
portefeuillehouder zal stellen.
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